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Sammanfattning 

Therese Carlborg med flera (M), Mats Hasselgren (L), Malin Björk 

(C) och Steven Crosson (KD) har i en skrivelse från 10 mars 2016 

framfört att Östermalm har ett ungdomsråd som ännu inte har haft 

något årsmöte och som har en handplockad styrelse.  Vidare önskas 

också att förvaltningen besvarar två frågor, dels om det finns ett 

reglemente för ungdomsrådets verksamhet samt hur rekryteringen 

sker. Förvaltningen har i tjänsteutlåtande med diarienummer 2016-

263-1.1. föreslagit arbetsordning och stadgar för ungdomsrådets 

verksamhet. Ärendet ska behandlas på stadsdelsnämndens 

sammanträde 18 maj. Skrivelsen anses besvarad i och med detta.  
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Ärendet 

Therese Carlborg med flera (M), Mats Hasselgren (L), Malin Björk 

(C) och Steven Crosson (KD) har i en skrivelse från 10 mars 2016 

framfört att Östermalm har ett ungdomsråd som ännu inte har haft 

något årsmöte och som har en handplockad styrelse. Författarna 

beskriver att genom delaktighet och inflytande kan man skapa ett 

Östermalm som håller ihop och som människor vill fortsätta bo i.  

 

I skrivelsen önskas svar på följande frågor  

1) När kan nämnden förväntas fatta beslut kring en form för 

reglemente som reglerar ungdomsrådets verksamhet givet 

att vi har det för pensionärsråd och funktionshinderråd och 

att stadsdelen behöver ha en likabehandlingsprincip?    

 

2) Hur sker rekryteringen till ungdomsrådet och hur 

säkerställs en representativitet i den?  

Ärendets beredning 

Ärendet har handlagts vid socialtjänstavdelningen.  

Förvaltningens synpunkter  

Förvaltningen anser att ungdomsrådets synpunkter kommer vara 

värdefulla och att det är viktigt att hålla intresset uppe hos 

ungdomarna. Förvaltningen vill betona att styrelsen för 

ungdomsrådet på Östermalm inte har handplockats från 

förvaltningen utan att den består av de ungdomar som har velat och 

haft lust att engagera sig.  

 

Förvaltningens svar på frågorna:   

När kan nämnden förväntas fatta beslut kring en form för 

reglemente som reglerar ungdomsrådets verksamhet givet 

att vi har det för pensionärsråd och funktionshinderråd och 

att stadsdelen behöver ha en likabehandlingsprincip?    

Förvaltningen har i tjänsteutlåtande med diarienummer 2016-263-

1.1. föreslagit arbetsordning och stadgar för ungdomsrådets 

verksamhet. Ärendet ska behandlas på stadsdelsnämndens 

sammanträde 18 maj. Pensionärsråd och funktionshindersråd 

företräder intresseorganisationer samt utses för fyra år. HSO- 

(Handikappföreningarnas samarbetsorgan i Stockholms stad), PRO 

(Pensionärernas riksförbund) och SPF Seniorerna (Sveriges 

Pensionärsförbund) föreslår ledamöter till funktionshindersråden 

respektive pensionärsråden på uppdrag från kommunfullmäktige.  

Uppdraget att inrätta ett ungdomsråd utgår från nämnden och är 

inget beslut i kommunfullmäktige. På ungdomsrådets årsmöte i 

oktober kommer styrelsen anta de av nämnden beslutade stadgarna 

och arbetsordningen för ungdomsrådets verksamhet.   
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Hur sker rekryteringen till ungdomsrådet och hur 

säkerställs en representativitet i den?  

Det nuvarande ungdomsrådet består av ungdomar som har uttryckt 

önskemål om att få ingå i ungdomsrådet. Hur rekryteringen ska gå 

till finns beskrivet i de föreslagna stadgarna och arbetsordningen.  

 

Förvaltningen har i tjänsteutlåtande med diarienummer 2016-263-

1.1. föreslagit verksamhet arbetsordning och stadgar för 

ungdomsrådets. Ärendet ska behandlas på stadsdelsnämndens 

sammanträde 18 maj. Skrivelsen anses besvarad i och med detta.  

Bilaga 
 Skrivelse om ungdomsråd 

 

 

 

 


